

Title	Yushan Scholars	Yushan Young Scholars
Eligibility	<p>Applicants should meet one of the following requirements:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1.Ten or more years of experience in an internationally recognized academic research institution or an internationally renowned company. Applicants must have credible reputation internationally or possess leading international core skills, and have experience with leading an academic research team.</li> <li>2.Nobel Prize recipient, member of national or international academy, or award recipient of equivalent significance.</li> <li>3.Outstanding academic achievement in the related field within the past five years.</li> </ol>	<p>Applicants must have attained the highest degree within the past 10 years or under the age of 45 and should meet one of the following requirements:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1.Five or more years of experience in an internationally recognized academic research institution or an internationally renowned company demonstrating great potential.</li> <li>2.Experience with executing major research project</li> <li>3.Excellent academic achievement in the related field within the past five years</li> </ol>
Salary	NT\$ 5 million and NT\$1.5 million at the maximum will be granted annually by the Ministry of Education and NCU, respectively, for a term period of three years.	NT\$ 1.5 million and NT\$1.5 million at the maximum will be granted annually by the Ministry of Education and NCU, respectively, for a term period of five years.
Administrative Support Funding	A subsidy of NT\$ 1.5 million and NT\$ 1 million at the maximum will be granted annually by the Ministry of Education and NCU, respectively, for a term period of three years.	A subsidy of NT\$ 1.5 million and NT\$ 1 million at the maximum will be granted annually by the Ministry of Education and NCU, respectively, for a term period of five years.
Employment	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.Tenure-track faculty</li> <li>2.An applicant aged 65 or over is hired as project faculty.</li> <li>3.The length of employment for short-term exchange is three years at the minimum with more than three months of on-campus service every year.</li> </ol>	Tenure-track faculty
Restrictions	<ol style="list-style-type: none"> <li>1.Applicants must not be a current Tenure-Track employee (tenure less than one year is not included) of any college, university and academic research institution in Taiwan and must not request flexible compensation once employed.</li> <li>2.Employed Yushan scholars should form a team with NCU faculty to jointly conduct education or research projects. The research team should consist of faculty members at the lower ranks than an associate professor or postdoctoral researchers.</li> </ol>	Applicants must not be a current Tenure-Track employee (tenure less than one year is not included) of any college, university, and academic research institution in Taiwan, and must not request flexible compensation once employed.

For more information, please contact Ms. Chia-Yu Wu of the Research & Development Office at [chia@ncu.edu.tw](mailto:chia@ncu.edu.tw).



# Fostering Academic Achievement through Yushan Scholar Project 玉山攻頂 學術爭鋒

National Central University–Yushan Scholar Recruitment

國立中央大學玉山學者

徵才啓事



## 國立中央大學玉山學者

### 徵才啓事

國立中央大學自即日起徵求人文藝術、社會科學、理學、醫學、生命科學及工學等領域之國際一流人才，特別是在太空科學及科技、高能與強場物理、地震災害鏈風險評估及管理、新世代光驅動電池模組，以及永續環境發展與智能系統-關懷科技相關領域具國際聲望的優秀學人，加入本校團隊共同參與教育部玉山學者計畫。此計畫分為玉山學者及玉山青年學者兩類，透過提供每年至多新台幣650萬元的優渥薪資，及最多250萬元教學研究經費與優質研究環境等配套措施，延攬國際傑出學者，以增進本校前瞻研發能量與提升國際影響力。

國立中央大學歷史悠久，為台灣一所教研並重，深具國際競爭力的綜合型大學，也是教育部重點發展大學。本校國際網絡互動緊密，跨國合作成果豐碩，學術與科技研究成效卓越，教師履獲國內外重要獎項，為台灣最具影響力的大學之一。

關於本校進一步諮詢

請參閱 <http://www.ncu.edu.tw>



職稱	玉山學者	玉山青年學者
資格	需符合下列條件之一 1.曾服務國際一流學術研究機構或國際知名公司任職10年以上，具國際聲望或掌握達國際領先水準之核心技術，並有領導學術研究團隊經驗。 2.曾獲諾貝爾獎、國家級研究院院士、國際重要學會會士或相當等級獎項。 3.近5年之學術貢獻於所屬領域表現卓越。	取具最高學歷10年內或年齡45歲以下，並具下列條件之一： 1.曾服務國際一流學術研究機構或國際知名公司任職5年以上，並具發展潛力。 2.有執行重大研究計畫經驗。 3.近5年之學術貢獻於所屬領域表現優異。
薪資	1次核定3年，教育部每年提供至多500萬、本校每年提供至多150萬。	1次核定5年，教育部每年提供至多150萬、本校每年提供至多150萬。
行政支援費用	1次核定3年，教育部提供每年至多150萬、本校每年提供至多100萬之補助。	1次核定5年，教育部提供每年至多150萬、本校每年提供至多100萬之補助。
聘任方式	1.專任教師。 2.逾65歲得以專案聘任。 3.短期交流聘期至少3年，每年在校服務逾3個月。	專任教師。
限制	1.不得為現任我國大專院校及學術研究機構編制內人員(任期末逾一年者不在此限)，且不得再請領聘任學校校內彈性薪資。 2.聘請玉山學者應與本校校內教研人員共同組成團隊，共同執行教學或研究計畫，成員應包括副教授以下成員或博士後研究人員。	不得為現任我國大專院校及學術研究機構編制內人員(任期末逾一年者不在此限)，且不得再請領聘任學校校內彈性薪資。

聯絡窗口：研究發展處吳佳瑜小姐 e-mail: [chia@ncu.edu.tw](mailto:chia@ncu.edu.tw)

## National Central University ~ Yushan Scholar Recruitment

The National Central University (NCU) is now recruiting internationally recognized scholars in the fields of arts and humanities, social science, science, medicine, life science, and engineering with emphasis on space science and technology, high energy and high field physics, earthquake-disaster & risk evaluation and management, new generation light driven photovoltaic modules, and sustainable environment research and intelligent system-caring technologies to join NCU's research team to partake in the Yushan Scholar Project by the Ministry of Education. The project is classified into two categories: Yushan Scholars and Yushan Young Scholars, by which NCU intends to recruit internationally recognized, distinguished scholars, offering an annual salary of up to NT\$ 6.5 million and providing them with an education/research fund of up to NT\$ 2.5 million and high quality research environment, so as to enhance NCU's competence in the forward-looking research and development projects and extend its influence in the global arena.

The National Central University is a prestigious, internationally competitive comprehensive university highlighting both education and research in Taiwan, and it is listed as one of the key development universities by the Ministry of Education. Through its strong international network, NCU has fostered abundant achievements of international cooperation and outstanding outcome of academic and technology research with its faculty members constantly winning major national/international awards, making the university one of the most influential universities in Taiwan.

For more information, please visit our website at <http://www.ncu.edu.tw>.